
Jarl Andersson b affi
o

nyi n sti ftat stip en di u m
"Unga arkitekter behöter e5pfqgbräda"
möbler för kontor och offentlig
miljö. Med pengar var det si
och så. Vid starten, när köpe-
summan för fabriken hade er-
lagts. ägde han inte mer än en
planka och en hahfull lim-
säck.

En knuffframåt
Vad Jarl Andersson saknade

i form av kapital och kunska-
per om management, produk-
tionsstyrning. formgivning.
kontorsadministration och
kontorsflöden flck han lära sis
på vägen.

Knuffen framåt blev ett av-
tal om leverans av jalusiekåp
till Krigsmaterielkommissio-
nen. Det gav JarI Andersson
tid och ekonomisk stadga att
utveckla både sig själv, sin
personal och en serie kontors-
möbler. På så sätt lades grun-
den till Kinnarps kommande
expansion. Utan det avtalet vet
in!;en hur det kunde ha gått. I
dag rir Kinnarps en av Europas
största kontorsmöbeltillverka-
re.

-Det är den knuffen och den
språngbrädan våra unga in-
redningsarkitekter behöver i
dagens kärva läge, menar JarI
Andersson. Och tycker natur-
Iigtvis det åir roligt att kunna

bidra till utvecklingen av en
bransch som han sjiilv varit
verksam i under hela sitt vux-
na liv.

Kinnarps syfte
Kinnarps ser det som ange-

läget att stärka relatlonerna
mellan de olika aktörerna på
kontorsmöbelmarknaden, det
vill säga arkitekter, ergono-
mer, leverantörer och kunder.
Stipendiet ska här tjäna som
en språngbräda för unga arki-
tekter.

Förutsättningarna för arki-
tekterna är ändrade. trYån att
ha haft beställningar söker ar-
kitekterna nu kunder. Detta
kräver kunskaper i bland an-
nat kommunikation och mark-
nadsforing. Stipendiet ska bi-
dra till att främja arkitektyr-
kets behov av entreprenör-
skap.

Fristående stipendieråd
-Det är viktigt att stipendiet

inte knyts till Kinnarps och
kontorsmöbler, menar Jarl
Andersson.

Därf<ir har man samlat ett
fristående stipendieråd med
största möjliga bredd och oin-
skränkt beslutsrätt. Det är de
sökande och deras projekt som

ska styra urvalet och stipendi-
ebesluten.

I stipendierådet är en repre-
sentant för SIR självskriven.
Det råd som ska ta ställning
till de första ansökningarna är
sammansatt av Micael Glenn-
falk; reklamman på Roxx Com-
munication Group, Einar J
Hareide; Director of Design på
Saab Automobile, Rune Karls-
son; ansvarig för forskning
och utveckling på Kinnarps,
Elisabeth Rosenlund; inred-
ningsarkitekt SIR på White ar-
kitekter och Birgitta Watz; de-
signer/inredare på Watz De-
sign Sweden.

Jarl Anderssons Stipendium
för Fortbildning och Personlig
Utveckling delas ut första
gången i september 1999.

Lösa tyglar
Som namnet anger sätter sti-

pendievillkoren knappast nå-
gra begränsningar.

Fortbildning och personlig
utveckling täcker att mycket
brett spektrum friin ren fort-
bildning i olika ämnen knuma
till ftretagande och marknads-
ftiring till ekonomiskt stöd fiir
utveckling av ett angeläget pro-
jekt. Stipendiet kan sökas av en
person eller en projektgrupp.

Jarl Andersson, Kin-
narps grundare, har till-
sammans med Svenska
Inredningsarkitekters
Riksförbund, SIR, tagit
initiativ till ett nytt sti-
pendiurn.

Stipendiet ska stödja
unga inredningsarkitek-
ter och bidra till att god
inredningsarkitektur
får ny och ökad status
både i Sverige och utom-
lands.

Stipendiet är på 250000 kro-
nor per år. Lägsta stipendiebe-
lopp år 100000 kronor. Villko-
ret för att söka stipendiet är
att den som söker varit fullvär-
dig medlem i SIR mellan två
och tio ar.

Skeilet till att Jarl Anders-
son vill instifta ett stipendium,
som står öppet ftir unga inred-
ningsarkitekter, har sina röt-
ter bakåt till början av 40-ta1et.
När han övertog Kinnarps
Snickerifabrik skakade många
på huvudet. Tiderna var kär-
va. Marknaden, mitt under
brinnande krig, var minst sagt
svag.

Vad Jarl Andersson hade
med i bagaget var vilja, yrkes-
kunnande och en okuvlig till-
tro till sin afi?irsid6-tillverk-
ning av funktionella, väIgiorda

Jarl Andersson ge
unga arkitekter stöd
Jarl Andersson,
Kinnarps grun-
dare, har tillsam-
mans med Sven-
ska Inrednings-
arkitekters Riks-
fiirbund, SIR, ta-
Cit initiativ till
ett stipendium
som ska stödja
unga inrednings-
arkitekter och bidra till
att god inredningsarki-
tektur får ny och ökad
status både i Sverige och
utomlands.

kronor per år.
Lägsta stipen-
diebeiopp iir
100000 kronor.
Villkoret ftr att
söka stipendiet
är att den som
söker varit full-
värdig medlem
i SIR mellan
två och tio ar.

JarI Anderssons Sti-
pendium för Fortbild-
ning och Personlig Ut-
veckling delas ut fiirsta
gången i september 1999.

SIDAN 3Stipendiet ?ir på 250 000



Sveriges damfotbollsprofil nummer ett. Pia Sundha-
ge, Sveriges g.enom tiderna bästa damfotbollsspelare,
var på plats på Kinnarp/Slutarps ungdomsavslutning.

BiId: THoMAS GöRANSSoN

Sundhage populär
Pia Sundhage var ett dragplås-
ter som lockade 120 ungdomar,
ledare och förildrar till Kin-
narp,/Slutarps ungdomsavslut-
ning i måndags kvzill.

Under den gångrra säsongen
har föreningen haft en hel del
framgångar. Nämnas kan au
P12-laget vann sin serie och att
F10-laget vann Coca-cola Cup.

Efter att Ronny Karlsson
hdlsat alla välkomna tog pia
Sundhage över och bjöd på ett
intressant och roligt öredrag
om sin karriär.

Gitarren åkte fram efter ett
lag. Pja rev en några håftiga
låtar och visade att hon lätt
platsar i vilket revygärrg som
helst.

Atla fick träningspriser,
från fotbollsskolan till F17, och
ungdomssektionen flck ta
emot 10 000 kronor från arran-
gemangsgruppen (ftire detta
damklubben).

prisutdelare hos ryS

\
\

\

Fotbollsprofil gästade
Kinnarp/Slutarp IF
Hon gav svensk damfot-
boll ett ansikte.

Hon har gjort lB4lands-
kamper 9ch mängder av
må1.

Sveriges genom tiderna
bästa damfotbollsspelare,
Pia Sundhage, gästade
Kinnarp/Slutarps IF:s
ungdomsavslutning och
berättade om sin fram-
gångsrika karriär.

Den började på allvar i
SGU Falköptng 1974.

- Där tog min elitkarri-
år fart. Jag utvecklades i
klubben och spelade min
första damlandskamp
1975, berättar Pia.

Falköping liggeq henne
fortfarande varmt om
hjärtat trots att det var
drygt 20 år sedan hon spe-
lade för klubben.

* Jag följer Falköpings
KlK, som klubben heter
DU, i tidningarna och
trots att jag numera är
Hammarbyare kiappar
hjärtat fortfarande lite ex-
tra för Falköping och Ji

I dag är Pia förbunds-
kapten ör både U18- och
U21-Iandslaget.

- Ett drömjobb, jag ar-
betar med min hobby,
tycker hon.

SPORTEN

D.e_lar.ut priser. Kinnarp./Slutarp fick pia Sindhag" 
"tt 

b"_
söka de.ras u ng do m savsl utn i ng.



E@':gstiftar stipendium' Jarl Andersson grundade, Kilnarpg.för drygt 50 år sedan. Nu har hin tagit initiativ till ex stipendiuÅtF. lska delas ut till unga inredningsarkitekter, ett stipe;dium soå ska niaia-iiti ati g'e"inråaningsarkitekturen ökad status.tiiiji!it

Jarl och Elisabeth presenterade "sitt" stipendium

Stipendieinstiftare-
I torsdags berättade FT
att det instiftats ett sti-
pendium till stöd för
unga inredningarkitek-
ter. Bakom initiativet
står Kinnarps grundare
Jarl . Andersson och
Svenska lnredningsar-
kitekers Riksförbund,
SlR. Jarl fanns givetvis
pä plats när stipendiet
presenterades och det
gjorde han tillsammans
med bland andra Elisa-
beth Rosenlund som är
ordförande i SlF.

4,f//



Festli g Astrid L indgren'lcväll i Kinårarp
AV RUNE LINDBI'AD

KINNARP. Alla barn
och elever från försko-
lan upp till trean i Kin-
narps skola biöd På en
riktig Astrid Lindgren-
kväll på onsdagen.

Många av barnen hade
klätt ut sig till sina favo-
ritfigurer hämtade ur
Astrid Lindgrens sago-
värld.

Man har under en tid arbe-
tat med en skrivarverkstad,
där man författat egna dikter
och 'berättelser med anknYt-

I ning till Pippi LångstrumP,
Emil i Lönneberga, Karlsson
på taket och alla de andra
lindgrenska figurernas fantas-
tiska värld.

På onsdagskvällen var det
fritt fram för alla att ta del av
de unga författarnas skriveri-
er.

Dockteaterspel
Man har också skrivit dock-

teaterspel som premiärvisades
under kvdllen och så hade tre
grupper skrivit var sina tea-

terspel som också visades för
publiken på kvzillen.

Egen fantasi
De unga författarna hade

fritt efter egen fantasi blandat
samman Pippi LångstrumP
och de andra figurerna till roli-
ga historier, sgm Publiken -
bestående av föråildrar, sYskon
mor- och farföräldrar samt an-
dra elever - hade hjärtans ro-
ligt åt.

Emils träfigurer
En utståillning av Fmils tråifi-

gurer snidade av skolans ele-
ver fanns också att titta På och
så var det vernisage På en ut-
steillning av teckningar och
små skulpturer som man hade
arbetat med och temat för den-
na utställning var givetvis As-
trid Lindgrens värld.

Under kvällen bjöds det ock-
så på kaffe och saft för alla som
ville ha detta.

Enickarboekonst. Det fanns många Emil i Lönneberga-kopior i Kinnarps skola när_sko-

ians förskotebarn och dess elever ubp till trean bjöd in till sin stora Lindgrens-kväll. En av
dessa var Kent Andersson som här stolt visar upp ett av de snidade konstverken'

Bild: RUNE LINDBLAD
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USA blev möjlishetfifhas land
- men det var svåra år i början i

Av YNGVE PETTERSSON
KINNEVED. Att vara immi-
grant i USA på 1950-talet var
ingen sinekur, det krävdes en
stark gudstro, stor familjesam-
manhållning och en ordentlig
portion äventyrslusta. Ätmins-
tone blev det familjen Östlunds
erfarenhet när de flyttade från
trygga Göteborg till Texas där
de levde och verkade i 25 år.

Kyrkoherden i Kinneved. Stig Öst-
lund hade i onsdags eftermiddag bjudit
in sina föräldrar, Ruth och David Öst-
lund till församlingshemmet, för att be-
rätta. om hur det var att vara immi-
grant i USA. Det blev en rolig, gripande
och spännande beskrivning framförd
av en enastående berättare. Mor och
Far Östlund har åldersmässigt kommit
en bra bit i senioriåldern. men de är ett
strålande bevis för att årens antal, inte
är någon tilltörlitlig mätare av en män-
niskas ålder.

Sången och musiken har en stor
plats i familjen och träffen inleddes
med att Stig Östlund sjöng, Oh Store
Gud, ackompanjerad av mamma Ruth.

Bagare och brödkörare
-Jag gifte mig 1941 med Ruth, som

var församlingens vackraste flicka och
-,i G^t. f.,-^ L^-n \/i L^Ä^ ^+ ^d^+ h^d^D;

Sång och musik. Sången och musiken har alltid haft en stor plats ifamiljen Ostlunds liv, pappa David, mamma
Ruth och sonen Stig vid pianot.



och jag körde ut bröd, bland annat Hö-
nökakor, och vi bodde i en villa i Säve-
dalen. Allt gick sin gilla gång, vi var
med i forsamlingen och vi hade ett
stort intresse för missionsverksamhe-
ten. Längtan och viljan efter att få göra
en insats någonstans blev så stark, att
vi beslöt oss lor att flytta ti1l något stiil-
le, där vi kunde göra nytta. Det fanns
nog också en del äventyrslusta med i
bagaget, sade David.

-Vi var nog inte riktiet vzil förbered-
da n?ir vi flyttade, till exempel kunde vi
ingen engelska utöver barnens blyg-
sarnma skolengelska. Vi hade beslutat
oss för att flytta tiJl Texas och sålde hu-
set och rörelsen hemma i Göteborg. Det
var närheten till Mexico och missions-
arbetet där, som var avgörande fiir valet
av bostadsort.

Har Du varit racerförare?
-Resan till New York foretogs mitt i

vintern 1958 med Kungsholm och det

blev en gungande överresa. Framme i
USA så blev det stränga kontroller {tir
att få komma in och bli bofast i landet.
Man flck till exempel inte ha prenume- 

,

rerat på någon kommunistisk tidning
eller lida av lungsot. Vid poliskontrol-
Ien fick jag frågan om jag var racerföra-
re. Jag förstod inte frågan förrän de för-
klarade, att i mina handlingar de in-
hämtat från Sverige, så fanns det an-
teckningar om ett antal fortkörnings-
böter. När jag ftirklarade att jag kört ut
bröd och att det ibland var bråttom, så
skrattade polisen gott.

Svårt att få jobb
Efter många äventyrligheter kom fa-'

miJjen fram till den lilla staden vid
mexikanska gränsen och där visade det
sig att det var svårt att få arbete. David
kunde ingen engelska och dagligen
kom mexikanarna över gränsen och
tog alla jobb som var lediga. TilI slut
flck.han ett illa betalt städiobb i en stor

affär och sparkapitalet sjönk oroväck-
ande snabbt.

- En dag, som genom ett Herrans un-
der. ja, det var Gud som grep in, säger
David, så kom ett missionärspar från
Austin i Texas till var lilla stad. De hade
hört talas om att det skulle finnas en fa-
.rnilj med fyra barn från Sverige, men
de visste inte namnet på familjen. Just
den här dagen hade jag fått ledigt några
timmar från städjobbet och hela famil-
jen var på väg ut på en promenad då en
bi1 stannade och frågade om vi var
svenskar.

Flyttning till Austin
Efter Iivtigt diskuterande och plane-

rande så blev det flyttning till Austin,
där det skulle flnnas större förutsätt-
ningar till arbete inom bageriyrket.
Och så blev det, även om det inte var
lätt där heller. Men så småningom kun-
de de bygga upp ett stort familjeforetag.
För att få låna i bank krävdes fullgoda

säkerheter och det hade familjen inga,
men när bankchefen förstod att David
var svensk, så räckte det med ett hand-
slag ftir att få Länet.

25 ar i USA
Bageriet gick bra och man gick med i

en amerikansk florsamling och de gamla
missionstankarna började omsättas i
praktisk handling. Det är åtskilliga
pengar, som via David och Ruth har
gått till kyrkbyggen och annan verk-
samhet i Centralamerika. I 18 ar hade
man bageriet och det blev totalt 25 ar,
som immigranter i det stora landet i
väster.

David Östlund går egenfligen inte att
beskriva eller återge - han måste ses
och höras.

Det var välfyllt i församlingshemmet
och det blev en höetidsstund att få tråif'
fa paret Östlund och ta del av deras fas-
cinerande berättelse om flyttningen till
USA.

Grand
old man,

David Östtund,
en gudabenå-
dad berättare.

Bild:Y NGVE
PETTERSSON

Fasci nerande levnadsberättelse
Ruth och David Östlund, föräidrar till kyrkoherden i
Kinneved", gästade Kinneveds församlingshem i ons-

dags eftermiddag. Där berättade de om hur deras stora
Hngtan efter att få göra en insats for missionen, forde
aem titt en liten stad intill mexikanska gränsen i Tex-
as. David ÖstLund berättade om problemen, som de

mötte som immigranter 1958, och om svårigheten att
få arbete, men också om glädjeämnen. En stark guds-

tro, stor familjesammanhållning och massor av ar-
betsinsatser, giorde att de kunde skapa sin forsörj-
ningsplattform och från denna göra insatser for mis-
sionen, som var ett av huvudmåIen för deras flyttning
i USA. lf/e/ SIDAN 6
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Kinnarpshantverkare. Hetmy Karlsson var en av flera hantverkare sam
ställde ut och sålde sina alster i Kinnarpshallen.

skytte^på nytt sätt. Martin Johansson från Kinneveds skytteförening pas-
sade på att skjuta en serie i föreningens skjutsimulator. eild: iflRA ANDERssoN

Andra Frökindsdagen blev en riktig fulltråiff
Av PETMANDERSSON

SLUTARP. När andra
upplagan av Frökinds-
dagen i går gick av sta-
peln hade många av byg-
dens hantverkare, före-
ningar och företag slutit
upp för att visa mångfal-
den i samhället.

På söndagseftermiddagen
ftill ett stilla snöfall utanför
Kinnarpshallen men inomhus
rådde full aktivitet. Ingrid
Adomeit, ordförande i arran-
gerande Frökinds intresseföre-
ning, poängterar att man inte

har velat planera dagen uti-
från någon fast ram.

Det här är en dag for oss i

bygden, och då har vi velat väl-
komna alla som vill vara med.

Resultatet visade sig i går i
att en rad utstiillare av olika
slag hade valt att ställa upp si-
na bord i den vidlffiiga sport-
hallen.

Julpynt
Den som uppskattade julgra-

nen vid entr6dörren fick sitt
lystmäte inne i lokalen, där fle-
ra av hantverkarna hade "bul-
lat upp" med prydnader och
pynt ijulens tecken.

En av dem var Helmy Karls-
son. Hon har arbetat med hant-
verk och sömnad sedan hon
var liten och lät änglar och
mjukisdjur trängas på utställ-
ningsbordet med julbockar
och andra halmarbeten.

-En sådan här tar tre dagar
att göra, säger hon och pekar
på en tjusig "halmdam" med
sinnrikt flätad kjol.

En annan duktig hantverka-
re var Lars Ax som denna dag
hade en uppsjö av sina vackra
träsniderier ute till förszilj-
ning.

Kinneveds Skytteförening
var en av de föreningar som

fanns på plats för att visa upp
en del av sin verksamhet. LIär
förevisade de bland annat elek-
tronskytte för synskadade.

Siktar med ljudets hjälp
-Vi tycker att det är viktigt

att lyf'ta fram att det finns
många handikappade som kan
utöva skytte, påpekar skytte-
föreningens Karl-Gustaf Ahl
och visar hur den som är syn-
skadad kan sikt4 med hjilp av
ett ljud som låter högre ju när-
mare tavlans mittpunkt man
siktar. 1

Dagen tiJl ära hade man ock-
så tagit med sig en så kallad

skjutsimulator, där resultatet
visas på en dataskärm.

Gamla bilder lockade
Ett strind som lockade många

besökare vär hembygdsföre-
ningens, deir ett stort antal foto-
grafier från fordom var fiiremål
for stort intresse.

Under eftermiddagen bjöds
det också på musik av medlem-
mar i Centrumkyrkan.

De som ville trotsa den lite
råa väderleken hade möjlighet
att gå tipspromenad i såväl
Slutarp som Kinnarp.

Dagen avslutades med en
gudstjänst.
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ingen ny skola

Av MARITAWASS
Det kommer inte att
byggas någon ny skola
vid Sporthallen i Kin-
narp/Slutarp.

Istället ska dagens
skola byggas om och
titl för 18 miljoner kro-
nor.

Det enades politiker-
na i kommunstyrelsen
om i går.

Anledningen till att det in-
te blir någon ny skola i Kin-
narp,/Slutarp som många
hoppats på är att det inte
flnns någon som vill köPa
dagens skollokaler.

-Förutsättningen för att
bygga en ny skola i Kin-
narp/Slutarp har varit att vi
kunnat stilja dagen skola. Nu
har det visat sig att det inte
går. Därftir vriljer vi att istäI-
Iet bygga om dagens skola.
Vi har helt enkelt inte råd
att ha två skolor i Kinnarp.

Det förklarar kommunal-
rådet Stina Linnarsson (m),
tillika ordförande för barn-
och ungdomsnämnden den
senaste mandatperioden.

Lika bra som nybygge
-En av anledningarna till

att vi velat bygga nytt har
varit att en ny skola vid
sporthallen på ett naturligt
sätt skulle ha bundit sam-

man de båda samhåillena,
fortsätter Linnarsson som
menar att det alternativ man
nu enats om blir bra fiir
verksamheten.

Lika bra
-Om- och tillbyggladen

blir lika bra fiir skolan som
en nybyggnad skulle ha bli
vit, även om det alltid tir
trevligt med nya lokaler.

Enligt det ombyggnadsför-
slag som arbetats fram ska
skolans äkdsta del, tillsam-
mans med gymnastik och
lågdelen vara kvar. Den del
som binder samman de båda
byggnaderna ska rivas och
ersättas med en ny byggnad
som ska byggas i samma stil
om dagens trevåningsbygg-
nad.

Ombyggnadsförslaget be-
tyder också att skolgiirden, i
dag till stor del klädd i asfalt,
ska bli grönare och mer
spännande.

Start nästa år
Kommunstyrelsen före-

slår nu att kommunfullmäk-
tige vid sitt budgetsamman-
träde nu på måndag ska be-
sluta att om- och tillbYggna-
den ska ske nästa år och ar
2000.

Ombyggnadsarbetet av
Kinnarpsskolan som sam-
mantaget ska drygt 18 miljo-
ner kronor.

byggs om
Något ska göras åt sko-
ian i Kinnarp, den ska
anpassas för att uppfyl-
Ia de krav dagens skola
stäIler.

För att den ska kunna
göra det har det funnits
två aiternativ, en helt
ny skola vid sporthal-
len meilan de båda sys-
tersamhdllena, Kin-
narp och Slutarp. Det
andra alternativet inne-
biir en ombyggnation
av dagens skolfastighet.

En förutsättning ftir
en ny skola har varit
att någon intressent
köper dagens skola. Nu
har det visat sig att det
inte blir någon affär,
det flnns inte någon
som vill köpa skolfas-
tigheten.

Kommunstyrelsen i
Falköpings kommun
enades därfiir i gar om
att en ombyggnad av
dagens skola i Kinnarp
blir det bästa. STDAN g
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KINNEVEDS IiJi' SE
FÖRSAMLING
Kinneveds-A,xtorp 2:4 be-
byggt lantbruk. Siiljare: LiJIY
Karlsson och Harry Karlsson.
Köpare: Rune Karlsson och
Flof Karlsson. FörsåIjnings-
s.'is: 443000 kronor. Taxe-
ringsvärde: 443tt00 kronor.

Kinneved församling
Hassla 1:17 småhus. Silja-

re: Sigrid Brodd. Köpare: Jen-
ny Karlstedt och Mikael Carls-
son. Försäljningspris: [0000
kronor. Taxeringsvärde:
147ooo krono, 

,Vf it g/Kinnarp/Slutarp vidare i FlS-spel
FOTBOLL. I fredags spelades SM-kval för F15 i Kinnarps-
hallen med Kinnarp/Slutarp som arrangör.

I gruppen ingick förutom hemmalaget även Falköpings
KIK, Mariestads BoIS samt Borås GoIF.

Inledningsmatchen spelades mellan Kinnarp/Slutarp och
FKIK, som hemmalaget vann med 3 2 efter ett markant
spelövertag.

Kinnarp/Slutarp vann även sin andra match, nu mot Ma-
riestad med 5-1, och var därmed minst två i gruppen och vi-
dare till distriktsfinalspel tillsammans med Borås, som ock-
så vunnit sina två första matcher.

Gruppflnalen mellan Kinnarp/Slutarp och Borås var i
princip betydelselös, men kom att bli kvällens bästa match,
med underhallande spel.

Efter 2-2 i paus gick Borås fram till seger med 6 4 och
vann därmed gruppen.

K,/S och Borås gick vidare till distriktsflnalen, som spelas
i mitten av januari.

Resultaten var: K/S-FKIK 3-2, Borås-Mariestad 4-1, Mari-
estad-K,/S 1 5, FKIK-Boräs 2-1L, K/S-Borås 4-S, FKIK-Mari-

Kinneveds I0GI.NT0
Välkomna på Julgröt lördagen
den 5 dec. kl. 19.00, - .
i""*"tr""t." i. lf // 2f

estad 2-2. /f/t //
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ännu en öppen fråga
Av BARBRO OTTERSTEN

KINNARP. Vid Kin-
narpsskolan blev det en
viss förstämning då man
fick beskedet att kom-
munstyrelsen beslutat
att bygga om och till den
gamla skolan istället för
att bygga nytt som
många hoppats på.

-Vi har hela tiden haft
förhoppningar om en ny
skola då allt talat för
det, när nu politikerna i
kommunstyrelsen fattat
det här beslutet kändes
det tungt, säger skolans
rektor Thomas Petters-
son.

Ett hopp flnns dock då sista
ordet ännu inte zir sagt om hu-
ruvida det blir om- eller ny-
byggnation då frågan ännu inte
avgjorts i kommunfullmäkti-
ge. Det blir vid nästa samman-
träde 14 december.

Om allt'går i Iås kommer
den nya skolan att ligga vid
Kinnarpshallen den placering-
en har många fördelar bland
annat handlar det om samord-
ningsvinster. En skola i det
här området skulle också ska-
pa ett naturligt centrum för
Kinnarp och Slutarp. Det är
här som Frökindsborna vill att
att den nya skolan ska ligga.

Närhet
Det innebär bland annat att

skolan får nära till idrottshal-
len, som det är idag har elever-
na en bra bit att gå, närmare
en kilometer.

-Idrottshallen utnyttjas i be-
gränsad omfattning på grund
av avståndet och saknaden av
lämplig utrustning för skoli-
drott, säger Thomas Petters-
son.

De yngre eleverna har sin

idrott i Kinnarpsskolans gym-
nastiksal som har bristftilligt
golv samt en duschavdelning
som inte heller håLller måttet.

Vid Kinnarpsskolan går om-
kring 200 elever från sex till 13
år, antalet elever kommer att
öka med, 100 när s\olan blir
fuJlt utbyggd ftr åldrarna 6-16
år och integrerad skolbarnom-
sorg. För detta krävs större Io-
kaliteter för att rymma grund-
skolans två sista årskurser for
ungdomar från Kinnarp och
Asarp. Den nuvarande skol-
tomten utmed den hårt traflke-
rade Falköpingsvägen är veil-
ldigt begränsad för att det ska
gå att få en bra planlösning för
tillbyggnad.

Sämst skick
Kinnarpsskolan är den skola

som iir i sämst skick i hela Fal-
köpings kommun. Underhall
och renovering har under de
senaste åren skjutits på framti
den. Vilket betyder att det
krävs en betydande upprust-
ning och renovering både in-
och utvändigt. Den åldsta de-
len av skolan är 50 ar och åir i
tre plan.

Rektor. Thomas Petters-
son har ännu ett hopp om
att beslutsfattarna enas om
att bygga en ny skola i Kin-
narp.

-Det försvårar arbetet inte
bara för elever och personal
utan också för lokalvårdarna,
säger Thomas.

På Kinnarpsskolan finns
det så många olika brister att
peka på så det är helt orealis-
tiskt att överhulrrdtaget fun-
dera på en om- och tillbygg-

nad den skulle kosta 19,2 mil-
joner kronor och en ny skola
28,5 miljoner enligt de förslag
som finns.

Ingen köpare
En förutsättning för nybyg-

ge är att den gamla skolan kan
såiljas och därmed adöras
från kommunens fastighetsbe-
stånd. Det har hittills visat sig
vara omöjligt att sälja skolan
någon spekulant finns inte för
närvarande.

Det som ytterligare talar för
att en ny skola är bäst. Det är
samarbete mellan ftirskola och
skola som förordas i regering-
ens utvecklingsplan.

-Det blir givetvis betydligt
bättre förutsättningar för sam-
arbete om enheterna ligger in-
till varandra, att allt är samlat
på ett ställe, menar Thomas.

Byggruppen som består av
personal på Kinnarpsskolan
har tagit fram förslaget med
ny skola och de anser att det
inte enbart är en fråga om ett
skolbygge utan en offensiv
satsning på ett framtidsbygge
som har betydelse fiir alla som
bor i Kinnarp och Slutarp.

Kinnarpsskolan. Skolan i Kinnarp ligger utmed en hårt trafikerad genomfartsled.
Bild: BARBRO OTTERSTEN



Av BARBRO OTTERSTEN
KINNARP. Skolfrågan
i Kinnarp är en stor
och viktig fråga för
Frökinds Intresseföre-
ning där man är röran-
de eniga om att en ny
skola är det bästa aI-
ternativet.

-Skolfrågan måste
lyftas upp tiil ytan
igen och vi måste käm-
pa och försöka påver-
ka politikerna så att de
verkligen tänker ige-
nom det hela noga in-
nan de beslutar, säger
Ingrid Adomeit ordfö-
rande i Intresseföre-
ningen.

Det kommer att innebära
stora olägenheter under
byggnadstiden för skolans
verksamhet om det bllr om-
och tillbyggnad.

-Det kommer att behövas
ersättningslokaler, barack-
er, under byggtiden och det
kostar, säger Ingrid Ado-
meit.

Skolan får rivas om det
inte finns någon köpare,
anser Ingrid.

Den äldsta delen av sko-
lan är i dåliet skick och
även andra delar av skolan
har stora brister.

Enighet
I april anordnade Intres-

seföreningen en informa-
tions- och debattkväll om
skolan. Vid mötet rådde det
total enighet mellan Kin-
narps- och Slutarpsborna
och skolpolitikerna om att
en ny skolbyggnad var det
bästa. Den nya anläggning-
en kan också fungera som
ett aktivitetshus för alla ål-
drar och även utnyttjas de
tider då det inte är någon
undervisning för eleverna.

Ta till vara
Intresseföreningens upp-

gift är att bevaka Frökinds-
bornas intressen och an va-
ra ett språkrör utåt. Tråkigt
nog har föreningen under
de senaste åren haft vikan-
de rpedlemsantal.

-Vi har 250 medlemmar
mot tidigare 400, säger In-
grid.

Hon tycker att det blivit
allt svårare att mobilisera
folk,, men det finns en tro-

Kämriiiwr^rtAr-npar ror ny
skola i Kinnarp

Ordförande. lngrid Ado-
meit är ordförande i Frö-
ki nds I ntressefören i ng dä r
man arbetar vidare för en
ny skola i Kinnarp.

Bild: BARBRO OTTERSTEN

gen skara som ställer upp
och hjälper till ideellt, tack
vare dessa krafter rullar ar-
betet i föreningen vidare.

Ett fint motionsspår har
föreningen sett till att Frö-
kindsborna fått. Förening-
en behöver dock kommu-
nalt stöd med finansierins-
en av driften.

-Vi har lämnat in en skri-
velse till kultur- och fritids-
nämnden om att vi vill ha
täckning för elkostnaderna
men något svar har inte
kommit ännu.

Pangar lampor
Ingrid påpekar att det är

en del skadegörelse på spå-
ret, man roar sig med att
panga lampor. ',Buset" går
dock i vågor. Det både kos-
tar och är besvärligt att byta
lampor. Den som ska klara
detta får klättra på stege för
att nå. r'

Frökindsdagen en popu-
lär dag med olika aktivite-
ter har nyligen awerkats
och det var som vanligt
många besökare.

Intresseföreningen hop-
pas att fler ortsbor engage-
rar sig och går med som
medlemmar så att verksam-
heten inte dör ut föreningen
behövs som språkrör i vik-
tiga frågor såsom skolfrå-
gan som är aktuell nu.

Ny skola i Kinnarp-slutarp
Den 21 april 1998 hade F?ö-
kinds Intresseftirening ett in-
formationsmöte om den plane-
rade ombyggnaden alt. ny-
byggladen av skolan i Kin-
narp. Mötet hade kommit till
med anledning av att en utred-
ning startas, redan då fanns de
båda alternativen framme
även om nybyggnad då inte
var kostnadsberäknad.

Vi som var på mötet uppfat-
tade att ledande politiker som
deltog - Stina Linnarsson (m)
och Ingegerd Darius-Rein-
holdsson (s) - båda var positi-
va till en nybyggnad och att
detta skulle innebära den bästa
lösningen både för skolans be-
hov och samhällets framtid.

Vi i Hem och Skola-forening-
en €urser att, både ftir skolan
och våra barns bästa samt fiir
samhiillets och bygdens utveck-
Iing och framtid, är nybyggrrad
det alternativ som gåiller.

Falköpings kommun har nu
en unik möjlighet att skapa nå-
got nytt, och påbörja en positiv
utveckling i denna del av kom-
munen.

I flera olika sammanhang ta-
las om behovet av samordning
av kommunala verksamheter.
En lokalisering av skolan i an-

slutning till Sporthallen och
Lokal FYökind med nå,ra av-
stånd till daghem och försko-
la innebiir en mängd plusef-
fekter. Dessutom kan htir
skapas ett centrum ör hela
bygden, där utbildning,
idrott, kultur, information,
mediatek och andra aktivite-
ter kan samsas och utvecklas
tillsammans.

Enligt den utredning som
gjorts av kommunen kom-
mer en nybygglad i nytt läge
att kosta c:a tio miljoner me-
ra, än en ombyggrrad av nu-
varande skolan.

SkoJledningen har kunnat
presentera att driftskostna-
derna inte ökar med nybygg-
nadsalternativet.

En skola byggs för en lång
användningstid och det zir
därför mera intressant att
studera vad driftskostnader-
na på sikt kommer att bli än
att stirra enbart på investe-
ringskostnaderna.

Kommunfullmäktige kom-
mer enligt uppgift att fatta
beslut den 14 december om
vilket alternativ som skall
gälla. Det senaste ryktet är
att man inte far någon köpare
på den gamla skolan, därför
måste man bygga om istillet
för nytt, även om alla påstår
sig vilja bygga nytt.

Det finns en utväg ur detta,
det handlar till sist om viljan
att göra något nytt, att silja
en skola kräver tid ftir att hit-
ta lämpliga intresscnter.

Eftersom beslut måste fat-
tas är det klokast att besluta
om nybyggaad, dessutom på-
verkar det hur samhället
kommer att bebyggas och
strukturen sättas for de när-
maste 50 åren. Det har varit
en strävan under många år-
tionden att skapa ett samhil-
le av Kinnarp-Slutarp, om
man väljer en nybyggrrad
kommer denna möjlighet att
väsentligt ftirbättras.

För skolans verksamhet
och för samhället som helhet
kommer skolan att bli ett
centrum "mitt i byn" som
ger möjligheter att bli ett öp-
pet hus fiir kunskap, möten
och aktiviteter,

Därför kommufullmäkti-
geledamöter; tänk framåt.
Gör något som ger långsik-
tigt bra lösningar, inte bara
ftir skolan, utan ftir hela sam-
heillet och kommunen.

Frökinds Hem och Skola
.. Styrelsen

f r/2 d/



Den nya Kinn arp{!/e(/
skolan en helhets-
skola för framtiden
Visionen om den nya Kin-
narpsskolan presenterades
fttr drygt ett år sedan av en ar-
betsgrupp på skolan. Tankar-
na som fiirdes fram har under
det gångna året ytterligare
fQrstärkts, inte minst genom
db uppdrag som getts åt for-
skola 1-5 ar och skola genom
de läroplaner som gäller från
hösten 1998.

,Enligt dessa ska arbetet i
örskolan och grundskolan
präglas av en gemensam syn
på kunskap, lairande och ut-
veckling. Detta innebdr att
personalen inom de olika
verksamheterna måste sam-
arbeta kring våLra barn och
ungdomar från I-16 år, samt
även med gymnasiet.

Kommunens plan ftr ftir-
skola och skola säger att "Ar-
betet i fiirskola och skola
skall kännetecknas av hel-
hetssyn, gemenskap och sam-
verkan kring uppsatta mal".

Förutsättningarna för den-
na helhetssyn, gemenskap
och samverkan underlättas
om man samman-fiör de olika
verksamheterna till ett ställe.

Vår vision om den framtida-
utbildningen i Kinnarp/Slu-
tarp skulle göra det möjligt
'att i det dagliga arbetet skapa
denna helhetssyn på våra
barn och ungdomar från 1-16
AI,

En placering av en ny skola
intill förskolan Fyrklövern
och Kinnarpshallen samlar
all pedagogisk verksamhet i
anslutning till varandra. Det-
ta gör det möjliet att skapa bå-
de pedagogisk och lokalmäs-
sig samverkan, samtidigt som
det underlättar ftir fiiräldrar
som ska lämna och hämta
barn på både ftirskola och fri-
tidshem.

Barn-och ungdomsnämn-
den beslutade den 21 oktober
angående Kinnarpsprojektet:

En nybyggnad av skola har
många fiirdelar fiir den peda-
gogiska verksamheten med
närhet till förskola, idrotts-
hall, motionsspår och an-
vändbara naturområden. .

En ny skola i det föreslagna
området eir dessutom viktig
ftir att skapa ett naturligt cen-

trum fiir Kinnarp,/Slutarp.
Vi tolkar detta som att det

finns en politisk vilja till en
sådan tösning, även om man i
beslutet ställer som villkor
att man kan hitta annan an-
vändning eller kan sälja nu-
varande skola. Detta kan si
vetvis ta tid att lösa.

Ombyggnadsförslaget inne-
bär att lokalerna förbättras.
lnen:
n vi tar inte tillvara de möj-
ligheter till integration av for-
skola och skola som flnns.
n skolans verksamhet kom-
mer även i fortsättningen att
vara åtskild i olika byggna-
der.
! skolans mal att samla allt
under samma tak för att för-
bättra integration och kom-
munikation kommer ei att
nås.
n idrottsverksamheten kom-
mer att splittras i olika lokaler
med långt avstånd emellan.
n Lokal FYökind töms på yt-
terligare verksamhet efter-
som folkbiblioteket flyttar
från centrum till skolan. Kvar
i lokalen blir det då endast fri-
tidsgård och posten, vars
framtid är osäker.
! skolan med betydligt fler
elever kommer att ligga kvar
utmed den hårt traflkerade
vägen.
! skolan kommer att vara en
stor byggarbetsplats mitt i
den dagliga verksamheten
under ombyggnadstiden.
n vi skapar inte förutsätt-
ningar för att kunna bilda ett
naturligt centrum för samhäl-
let Kinnarp/Slutarp.

Vi som arbetar på Kin-
narpsskolan och förskolan
Fyrklövern vill framföra våra
synpunkter innan det slutgil-
tiga beslutet tas i kornmun-
fullmäktige.

Vi ser satsningen på en ny-
byggd Kinnarpsskola som att
man vill skapa ett framtida
centrum för utbildning och
kultur samtidigt som man
skapar. möjligheter ti]}, uf
veckling för det framtida sam-
håillet Kinnarp,/Slutarp.

Personalen
*"pfi 'Itinnarpsskolän bch

förskolan Fyrklövern

Man ska leva för varandra. Ingrid Elfström kunde
flertalet av texterna titt de metodiei Ewy och Sture spe_
lade. Med på bilden är också Sfures fa'rbror Ruben'Jo-
hansson från Frökindsgatan. Bitd: SUSANNE KARLSTEDT

Fin musikstund
i Frökindsgården
KINNARP. De åter-
kommande trivselträf-
farna varannan mån-
dag med underhåll-
ning för de boende på
Frökindsgården sker
på initiativ av Margit
Andersson samt stöds
av Studieförbundet
Vuxenskolan, och i
början av december
fick man besök av Ewy
Hansson och Sture Jo-
hansson som spelade
melodier på keyboard.

Sture Johansson från
Brismene har tagit upp det
här med musiken för bara
ett par år sedan. Han drabba-
des 1995 av stroke och fick
lägga ner verksamheten med
det finhantverk som han ti-
digare var expert på, urma-

keri. Sture tog själv kontakt
med Ewy Hansson, kantor
ifrån Trädet, köpte in två
keyboards och sedan tog lek-
tionerna fart.

Sjzilva melodin spelas of-
tast av Ewy medan Sture
kompar med sin högerhand,
men allteftersom motoriken
i handen ftirbättras, blir det
fler och fler melodier som
spelas av Sture. "Blott en
dag" och "Love me tender',
hör tiII favoriterna på reper-
toaren, alltså både andligt
och profant och det var också
vad de boende på Frökinds-
garden flck höra. Många
kände igen flera av Iåtarna
och sjöng med i de texter
som de kände till och Sture
och Ewy välkomnades tillba-
ka. Några dikter ur JosefJa-
cobsson samling "Till Julia"
lästes också.

Uppskattad musik. Margit Andersson tackade för
musiken och Lisa Joha.nsson passade på an hälsa Ewy
och Sture välkomna tillbaka. , ,.ir



tK,#r(fpsslaget

Elektronskytte på gång. Att skjuta utan att se är en
svär konst.

SKYTTE. Att skjuta med öronen - är det möjligt? Ja, det är
det.

I lördags avgiordes Kinnarpsslaget, en tävling i elektrons-
skytte, arrangerat av Kinneveds Skf:s handikappgrupp och
Västergötlands Handikappidrottsförbund.

Vid elektronskytte riktas en stark lampa mot tavlan. Luft-
gevärets specialkonstruerade sikte är ljuskänsligt. Siktet är
anslutet till diverse apparatur, till vilken också ett par hör-
lurar ansluts. Desto närmare ljuskäglan (på tavlan) skytten
"siktar" desto intensivare blir tonen i hörlurarna. Det gåiller

alltså att lzira sig hur siktbilden ska låta i stiillet for hur den
ska se ut. Detta är elektronskytte.

Förutom det som har beskrivits om siktandet gäller det
att behärska samma konststycken som vid "vanligt" skytte -
att sitta stilla i sin skjutställning, att ta tryckpunkten, att
koncentrera sig och så vidare.

Vid en första anblick kan det verka lätt, men efter att ha
provat byter man snabbt uppfattning. För seende skyttar är
det ofta mycket frustrerande att inte kunna använda synen.
Lägg till detta att synskadade utvecklar sina övriga sinnen
mer än andra människor.

I en tävling mellan en vanlig och en synskadad luftge-
våirsskytt (i övrigt lika erfarna av skytte) i elektronskytte
vinner den synskadade.

Resultaten: i) Kristoffer Gustavsson, Månstad, 2) Elias Fritzson, SkÖvde,
3) Henrik Johansson, Falköping, 4) Elias Nilsson, Gullspång, 5) Niklas-Jo-
hansson, Falköplng, 6) AIma Avdit, LidkÖping, ?) Jenny Lindblom, FalkÖ-
pmg.

Duktiga skyttar. Fr v Elias Fritzson,
Kristoffer G ustavsson, g uldmedaliör
h a nsso n, b ron smed a liö r.

silvermedaljör,
och Henrik Jo-

Kinneved överlägset
i Skyttiadens krets
Nyligen anordnade
Kinneveds Ungdoms-
skytteförening (uskf)
Skyttiadens kretsom-
gång för Falbygdskret-
sen i sin lokal i Kin-
narp. Ett 40-tal skyttar
slöt upp för att delta.

SkjutresuJtaten var över-
lag mycket bra och Kinne-
veds uskf:s skyttar segrade i
samfliga klasser. Bland an-
nat kan vi notera att Emil
Andersson sköt fullt (400 po-
äng av 400 möjliga) och där-
med segrade i sin klass LlS.

Ovriga segrare klassvis:
Emil Torstensson L11, Jo-
hanna Fritzson L15 R, Linda
Olofsson L17, Henning Lars-
son L20 och Jimmy Lindroth
L25. Alla är som sagt från
Kinneved.

Kretsomgången i Skyttia-
den fungerar som uttag-
ningstävling till förbundsom-
gången i samma tävling. To-
talt fanns 24 biljetter till nästa
omgång att slåss om. Kinne-
veds uskf lyckades mycket
bra i denna strid och erövra-
de 16 biljetter medan Sörbv-

Resultat L11: 1) Emil Tor-
stensson, Kinneved 399 poäng, 2)
Christian Andersson, dito, 398, 3)
Ariders Bertilsson, dito 39b, 4)
Tony Sandahl, dito 394, 5) Tobias
Posth, dito 391,6) Johan Gustavs-
son, dito 391, 7) Johan Liljedahl,
Falköping 389, 8) Peter Ek, Kin-
neved 385, 9) Tobias Jonsson, Sör-
by-Odensberg 385, t0) Emil Täng,
dito 384.

L13: 1) Emil Andersson, Kin-
neved 400 poäng, 2) Emil Gus-
tavsson, dito 399, 3) Rickard Wil-
holt, dito 397, 4) Camilla Henriks-
son, Sörby-Odensberg 390, 5) KIas
Hermansson, Falköping BB7, 6)
Christoffer Pedersen, sörby
Odensberg 381, 7) Stefan Bergs-
tröm, Falköping 324.

L15 R: 1) Johanna Fritzson,
Kinneved 3999 poäng, Z) Martin
Johansson. dito 390. 3) Per Inge-
marsson, Sörby-Odensberg gB7, 4)
Tobias Lindskog, dito 356.

L17: 1) Linda Olofsson, Kinne-
ved 357 poäng, 2) Joakim Gustafs-
son, dito 355, 3) Mikael Gustafs-
son, Falköping 350, 4) Lina Gus-
tavsson, Kinneved 336, 5) Anki
Svahn, dito 325, 6) Daniel Björ-
kander 288.

L20: 1) Henning Larsson, Kin-
neved 374 poäng, 2) Clas Samuels-
son, dito 362, 3) Mattias Bergs-
tröm, Falköping 361, 4) Erika An-
dersson, Kinneved 352.

L25: 1) Jimmy Llndroth, Kin-
neved 357 pozing. 2) Fredrik öst,
dito 354, 3) KjeII Öst, Sörby-
9djlnsåerg 348.
/.14

, Odensbergs uskf lade beslag
I nå fyra och Falköpings uskg

ftre 
birjetter 2//J

/r/2 I fl-
Hoppas på ny
skola i Kinnarp
KINNARP/SLUTARP. En ny
skola i Kinnarp,/Slutarp vo-
re det bästa.
Det tycker styrelsen fiir F?ö-
kinds intresseförening och
det framfors nu i en skrivel-
se till kommunfulmäktiee i
Falköpings kommun.

-Vi hoppas att inte frågan
om vad som ska ske med de
gamla lokalerna kommer att
avgöra. En satsning på nya
skollokaler måste vara lika
viktig utanftir som inom tät-
orten.

Det skriver intresseföre-
ningen i skrivelsen, där de i
övrigt håller med den lokala
Hem och Skolaföreningens
synpunkter som redan tidi-
gare framförts till kommu-
nen.

Auktion i Kinnev 
"a, 

rc({{##nsshem
KINNARP. Ikväll blir det auk-
tion i Kinneveds församlinss-
hem.

Stig Östlund håller andakt
och det kommer att serveras

kaffe och siiljas lotter. Det dr
Kinnarps kyrkliga syförening
som arrangerar och man tar
tacksamt emot gåvor till auk-
tionen.



\[,-esterbergYY\"}-

[Jmeå FC?
AV MIKAEL SJOOVIST

Det ville sig intJ riktigt
för Umeå FC i kvalet till

1 
fotbollsallsvenskan. La-
get föll som bekant mot
Orgryte och därmed
kanske Kinnarpssonen
Urban Westerberg spe-
lat sin sista match för
västerbottningarna.
Hans kontrakt går näm-
ligen ut nu i december.

-Men jag har faktiskt
inte tänkt alls på fotboll
sedan kvalet och jag vet
inte alls hur det blir i
dagsläget, säger Urban
själv.

Kinnarpssonen
TT I r .Urbans kontrakt

I-klubben går u!
den här månaden

Varje år vid den här tiden
spekuleras i Urban Wester_
bergs, en gång i Kinnarp/Slu_
tarp och Tidaholms CtF. tot-
bollsframtid.

I år är inget undantag. Den
slabile mittbacken har nu
giort åtta säsonger i Umeå FC
som fcirutom en säsong (då
man var uppe i allsvenskan
1996) spelat i division I norra
och har hela tiden tillhört en
av de verkliga nyckelspelarna i
laget.

I ar har han dock drabbats
, av flera småskador och är där_

| 
ftir inte helt nöjd med säsongen

; som varit.
-Man kan säga att jag haft

ett mellanår, det har varken
varit den bästa eller sämsta,
menar Urban.

Men trots att Urban Wester_
berg gick skadad ganska ofta
under säsongen och därftir
missade en del matcher lycka_
les Umeå leva upp till sin höst
;teillda mäsättning att nf t
;ämst tvåa i norrettan.

Urban och kompani slutade
tust tvåa efter suveräna Djur_
3ården och flck kvala mot ör-

gryte. Det gick dock inget,vi_
dare och det btir göteborgarna
som får spela i allsvenskan
även nästa år medan Umeå får
ta nya tag i division I

För lång vila?
-Vi fick vila i 1Z dagar mel_

lan serien och kvalet, äet blev
lite för länge. Sedan var ör_
gryte effektivare än oss och ef_
tersom de vann så klart som
de gigrde kändes det inte så
tungt ändå. Vi rir trots allt nöi_
da med säsongen som varii.
jag tycker det är starkt av oss
att slåss i toppen av serien var_
je år, funderar Urban som pre_
cis som vanligt kommer hemtill Kinnarp i mitten av den
här månaden ftir att fira iulen
där.

Dä är det också meninsen
att han ska ha bestämt sis ftr
vart han ska spela fotbolJ n--ästa
år.

Inte funderat alls
Så här långt har Urban näm_

ligen inte funderat alls på fot-
boll efter den andra och sista
kvalmatchen. Klart är att hans
kontrakt med Umeå går ut i
december.

-Men jag har bett om att få
några veckor att koppla bort
fotboUen helt. Eftersom vi eick
till kval så blev det ju en iåne
säsong och jag kände att jag
behövde lite tid med familien
och så. Därtör har jag i Oagöla_
get ingen aning alls hur min
fotbollsframtid kommer art se
ut.

Urban trivs dock vzildigt bra
både i staden Umeå och i laset
och därför har han lovat ätt
prata med Umeå först. Detta
trots att andra klubbar visat
intresse.

-Men de har fått samma
svar som Umeå: att jag vill vila
r några veckor först. Sedan skajag prata med Umeå örst så
får vi se vad som händer. säger
Urban.

Det finns med andra ord an_
ledning att återkomma i ären_
det Urban Westerberg. För vi
tror nog att suget på fotbollen
snart kommer tillbaka och att
han dyker upp i något fotboUs_
lag även nästa säsong.

Av YNGVE PETTERSS)N
KINNARP. Sångfåglarna kal-
lar sig SPF:s sångkör i Fatkö_
ping och i onsdags besökte de
Frökindsgarden, där de elad-
de och förnöjde pensionårer-
na med sång och musik.

Ledare för kören är Erik
Gustafsson och dirigent är

Karl-Gustaf Johfur. Kören
reser runt och sjunger på de
olika pensionärshemmen.

På Frökindsgården hade
man en blandad repertoar
med både nya och gamla
sånger och sjeilr{allet så
s.]öngs det ett antal advents-
och julsånger.

lämnar

Sångfåslarna
underhöll på
Frökindsgården

fyff91åren. Anna Sjödaht och AstridAndersson tätstg var smaka av eftermiddagskaffet och Katrin Thorsejtt
såg till att de fick vad de beiövde.-



51pe15t färdigt. lggl ftyttade Kinnarpssonen lJrban.Westerberg upp till lJmea för spel med FC i division l. I år missade
täaei i kvatetlilt allsvenskan efter tvä förluster mot Orgrvte. Kanske var det Westerbergs sista matcher med gänget. Den
n\i rhanaaen går nämtigen mirtbackens kontrakt ut. An har han intöhlls funderat på sin fotbollsframtid, men minst en
kluhh t ^-' ':ei inrrp""e fär at| använda Urbans tjänster nästa år.



Hembysdsafton med forntida förtecken
SLUTARP. Kinneveds Hem-
bygdsförening hade härom
kviillen inbjudit sina medlem-
mar tiII hembygdsafton hos fa-
miljen Filipsson på Liden i
Slutarp, detta frjr nionde aret i
förjd.

Ett 60-tal medlemmar hade
samlats i den hemtrevliga
gamlastugan, där de lät sig vril
smaka av risgrynsgröt och
hembakt bröd som flitiga da-
mer i fiireningen tidigare på
dagen bakat i den gamla vedel-
dade ugnen.

Kviillens gäst var arkeolog
Anders Josefson, som med-
ryckande och humoristiskt be-
rättade om klimat och levnads-
förhallanden i Kinneved under
brons- och järnaldern. Han
tackades med varma applåder
och med blommor och hem-
bygdsbok genom föreningens
ordförande Rune Lennartsson,
som även framltirde sitt tack
till kveillens värdpar och över-
lämnade blommor.

Uppska.ttad gäst. Anders Josefson berättade om levnadsförhåttanden i Kinneved påjärn- och bronsåldern

I r/s 3(

Nybers efterträder wigholm som Ws!{#{orande
Då Kinnarp/Slutarps IF nyligen
höll sitt årsmöte valde man bland
annat en ny ordförande.

Det blir Karl-Erik Nyberg som
efterträder Bengt Wigholm på
den posten.

Karl-Erik, känd ftir många som mässge-
neral för Odenmässan, är en rutinerad
herre i föreningssammanhang med
många idder och.gott om kontakter runt
om i bygderna.

Innan valen avhandlades lästes dock de
olika sektionernas verksamhetsberättel-
ser upp. I huvudstyrelsens rapport kunde
man höra att foreningen, som fyJlt tio år,
vuxit till en ganska stor och vrilskött före-
ning.

Noterbart är också att föreningen, som
verkar på en mindre ort, haft inte mindre
än I4Iag i seriespel, vilket man är mycket
nöjda med.

Fotbollssektionen har döpt om B-lagen
till U-lag eftersom'man har många unga
och utvecklingsbara spelare som är tänkta
för framtidens A-lag.

Herrarnas vann sin reservserie efter en

mycket fln säsong skd sägas.
Ungdomssidan är bredare än någonsin.

Nästa säsong kommer klubben att ha lag i
samtliga åIderklasser, såvril på pojk- öom
flicksidan. På flicksidan har man dessut-
om ett fint samarbete med Åsarp,/Trädet.
Man berättar även att nya ledare har
hämtats från seniorleden.

Tångavallen och Kinnemo
Efter att valen klarats av fattade man

också beslut om att herrarna under -9g
kommer att spela sina hemmamatcher på
Tångavallen medan damerna kommer ått
håfa till på Kinnemo.

Arsmötet avslutades med att förening-
en avtackade avgående ordförande Bengt
Wigholm efter sju år på den posten.

Styrelsen
Styrelsen 1999: Ordförande Karl-Erik

Nyberg (nyval), sekreterare Arne Ekbom,
kassör Lilly Karl6n, ekonomiansvarig
Tommy Larsson, fotbollssektion Bengt
Georgsson, ungdomssektion Ronny Karls-
son, utbildningsänsv4rig Fredrik Nyberg
(nyval), anläggningsansvarig Thomas He-
Iander.



Kinnarp/slutarp avslutade med två
FOTBOLL. I helgen avslutade
årets upPlaga av KinnarPs-Cu-
oen i inomhusfotboll.

På spelprogrammet var fYra
klasser, P10, P14, F10 och F14'

Arrangörsklubben Kin-
narp/SlutarP flck till två flill-
trZiffar under avslutningshel-
gen. Såv?il P14-laget som F10-

laget vann nämligen sina re-

spektive klasser.
Först ut var annars P10-klas-

sen. Efter gruppspel vann An-
nelund SruPP ett före FIobY

och Kvänum gruPP två före
StenstorP.

Semiflnalerna flck foljande
utseende: Annelund-StenstorP
1-{ och FlobY-Kvänum 1-{.

I flnalen kämPade FlobY

men flck ge sig med 0 3 mot
Annelund.

I den andra klassen under
lördagen, P14, var det Kin-
narp/SlutarP i toPP.

Efter det inledande grupp-

spelet vann Annelund grupp

"lt ftire Kinnarp/SlutarP och
Äsarp/Trädet gruPP två före
Stenstorp.

I semifinal besegrade Anne-
lund i forlängning StenstorP
med 3-2.

Den andfa semiflnalen blev
också jämn. KinnarP/SlutarP
vann med 3-2 över AsarP/Trä-
det.

I finalen vann sedan Kin-
narp/Slutarp med 2-1 mot An-
nelund och flck därmed re-

vansch för förlusten i CruPP-
spelet (1-2).

I söndags sPelades F10- och
Fl4-klasserna. På grund av
snöovädret lämnade Våmb,
Frisco och Annelund återbud i
FlO-klassen.

Semifinalerna slutade så

här: FalköPings KIK-StenstorP

Vann P7 -klassen. Det
aiorde det här fotbollsgäng-
ät frå n Ki n narP/SI uta rP.

(Iag 1) 4-3 (efter förlängning
och straffar) och KinnarP/Slu-
tarp-StenstorP (lag 2) 1-{-

f flnalen vann KinnarP'/slu-
tarp med 1-O över FalköPing
KIK.

I F14-klassen lämnade Eke-

dalen/Folkabo återbud, men
klassen kunde sPelas i två inle-
dande gruPPer.

Håillstad vann den ena grup-
pen före Ulricehamn (Iag 2)

öch Falköpings KIK den andra
gruppen före Ulricehamn (lag

1).
Semiflnalerna: Hätlstad-Ul-

ricehamn (Iag 1) a-{ och Ulri-
cehamn (Iag 2)-FalköPings KIK
ö-r.

Final Ulricehamn (lag 2)-

Hällstad 2-{. Vt"" Flctkl"*en- Det giorde Kinnarp/Slutarps tieier'

/r/s or

7f,/g l_g

Vår Fabriksförsälining flyttar till nya lokaler.

Detta innebär att vi stänger fredagen 4 december

men öppnar igen måndagen den 7 december'

Välkommen!

-l

rer 051s 38 ooo rax 0515.. ^, Iilffi11;ä?,i!;33lit"*iil:"""it"i::



? t'/j li
På måndag avgö i' ful lmäktige
ftamtiden för Kinnarpsskolän

Av MARITAWASS
KINNARP. Vid årets sista full-
mäktigesammanträde ska det
klubbas, beslutet om Kinnarps-
skolans framtid.

Många i Kinnarp vill inte se
1ågon ombyggnad av dagens
skola utan hoppas att politiker-
na ändrar sig och satsar ytter_
ligare tio miljoner, samman-
lagl 28 miljoner kronor, på en
helt ny skola mellan Kinnarp
och Slutarp.

Beslutsunderlaget i sig kan inte ses
som kontroversiellt. Kommunstvrel_
sen (kommunens regering) föreslåi att
riksdagen, det vill säga kommunfull_
mäktige ska bestämma att Kinnanos_

till det nästa år och 9,7 miljoner året
därpå. Pengar som beräknas räcka till
en omfattande om- och tillbyggnad av
dagens skola.

Nybygge anses för dyrt
, Men många i Kinnarp, Slutarp och
bygderna runt omkring protesterar. De
tycker helt enkelt att det vore betydligt
mycket bättre att satsa på ett nybygge, i
anslutningen till Sporthallen.

,Ingen var intresserad
Det förslaget, som beräknas kosta vt-

terligare tio miljoner kronor, fanns
med i bilden tidigare i höst, men toss
bort sedan det visat sig att det inte
fanns någon som var intresserad av att
köpa dagens skolfastighet.

_Och 
tvä skolfastigheter på en och

i skolan ska byggas om under 1999 oih
2000 och att 8,4 miljoner kronor anslås

HarpoIitikernaIyssnat?På'måndagkvätts.kapotitikernairutÄ
om och till' till skillnad från de starka-röster i sa'mhätlet tom iiltit iå en helt ny skola. Bild: MARGARETA BoMAN
samma ort anses allt för dyrt.

Samhällsborna tiger inte still. flera
skrivelser har skickats till kommunen.

- Kommunfullmäktigeledamöter
tänk framåt, gör något som ger långsik_

tigt bra lösning, inte bara för skolan.
utan fiör hela samhället och kommunen
skriver bland annat styrelsen för Frö_
kinds Hemloch skola.

-En satsniag på nya skolokaler måste

vara lika viktig utanför som inom tät_
orten, skriver styrelsen för Frökinds
intresseförenins.

På måndag kväll visar det sig som
protesterna gett resultat eller inte.



Auktion. "Sven i Lofsgården" i ropartagen'

Luciafest i Kinneved
Av JOSEF JACOBSSON

KINNEVED. Det var ett väl-
besökt möte i Kinneveds
Församlingshem när Frö-
kinds SPF:are i måndags ha-
de luciafest.
Håkan Silvander var lucia
och tårnor, eller stjärngos-
sar, hur man nu ser detta'
var Göran Andersson, Yng-
ve Johansson och Gunnar
Johannesson'

Efter inledande luciatablån
blev det ett dignande julbord,
diir allt var dels hemlagat och

dels bortlagat, det vill säga en

del av julmaten var tillagad På
plats i Församlingshemmet.

De våilkända och folkkära
musikanterna Yngve Johans-
son och Håkan Silvander sva-
rade för underhållningsmusik.

Underhållning blev det ock-
så när "Sven i Lofsgarden"
fungerade som auktionsutro-
nare med en och annan histo-
iia me[an buden,till exemPel
denna om mannen som jul-
handlade hos Ekbergs i Tida-
holm.

Rockhistoria
Han skulle inköPa en rock

och. hade med sej sin hustru
som smakråd.

.När han Provade roc$Qn så

1i6ads:,han på sin hustru och

frågade: "Tyckerjag om denna
rocken?". Innan eftermiddag-
skaffet var serverat och alla
julklapparna var försålda, så

var det förstås dragning På lot:
terierna, och en gemYtlig efter-

middag hade gått över i skYm-
ning och kväll, kanske den sis-
ta för denna .gång -med ett
mjukt insvePande snötäcke
över naturen.

Ett fynd. Gurli Siöberg gtäds med rätta över sitt fyndköp
en låda torskfilö för 90 kronor.



Inget beslut'6ft
Kinnarpsskola

Av MARITA 
'ASS -Nu ska fru * och annon- Margaretas partikamrat,Nybyggnation eller re- sera eftersom det ryktas om att aträu.. sigfridsson, hade om-

no_vering av dagens sko- det finns intressent som kan betts av 3irr.tgu ar*prnå.-un
la? tänka sig att ta över fastighe- läsa upp ett inlågg för-dem.

Den frågan flck inget ten, fortsatte hon. -varttir bygginytt på en ris-
svar när ruumäktigele- cl.r1$e; L"få ?"J åå'rt.f"-,ä il"Tdamöterna i Farköping och det tåi 

91t förslag som åääi" ,*" skoran i Kinnarpsamlades till samman- väckte gillande över partigrän- if,.'t.ofig.r, vårt högstadium,träde i går kväll. serna.
r stället skjuts beslutet -!^c x glad att det kommer ilt"l"nn* 

in i det sista' läste

fram tills naita år. 9!j b^oldlassningsftirslag__i den nåranoe eniga beslöt full-
Ytterligare ftiistik att lit^Hg::;^:ade Roger Karl6n måt<ligeteaamöterna att bord-

särja daäe"' 
'r.-orr*tig- ''lBT'fi'3iil'ur"uskap i om f1ifilä:åå'1""*:i"nil:het i Kinnarp ska göras. 

"t 
g.;..["vtt rri.stil. aiirårsä- i#i" rrnn.

=vi ska få en möjrighet att 
-l_'#l?"åilJ1å;ka 

Hngsiktist _,"".i:*äm*"T'åi'åtigöra ett försök att avyttra (säl- den gamla skolan i i-"uip lr<äpastUrreten mitt i Kin-ia) den gamla skolan i Kinnarp. har sIått I r..rrtio ar, n" 
-r-L"rä 

iålp'. ,u,rrnare, så att den fas_Det sade Stina Linnarsson borde klara mer, sade kristde_ tigtreten inte kommer att kosta(m) kommunarråd, tilika ord- mokraternas rrargar"ta 
-iär- 

;äå;,rrr"" pengar i fiamti_förande för barn- och ungdoms u3[, -"" iro" pekäe också på ffi':;, det möjligt ökar chan_nämnden i Falköpings kom- att kommunen nu har ur, r.rrr'ik J.r"" ,* en nybyggd skola vidmun som var den som yrkade möjlighet till att bygga sam_ åårrir_rg.r, nya sporthallen ipå att frågan skurle bordräg- man iva ru-ttar"n "rää rpä- äi,rJurpusrutu.p.gas. tar.

al

Duktiga skyttar i Kinneved

Pricksäkra- Fr.v. Johan Gustavsson, Emil Gustavsson, Kristian Andersson(segrare) och Johanna Fritzon lade bestag på de översta medatjptatserna.

Kristian Andersson. Där har ni deltagare (15 år och yngre), blev jämn
segraren i Fredahl sittandecup i och spännande.
luftgevär, som nyligen avgjor- __ {fter en väI genomförd tävlingrvann
des i Kinneveds skytiehall. Kristian Andersson före Emil Gustavs-

Tävlingen, som hadå si.nfäl-manea son och de båda treorna Johanna FYit-
ch Johan Gustavsson.



K-lubbrekord i Kinnevedl
-SIY?TE. Nyligen sårte wreaq-,

träning och onekligen viss
l,u'.?ng. ..Fortsätter han på
detta sätt bör han kunna
etablera sig som en elit_

Dansmusikveteranema Thorteifs som år efter år har
en förmåga att komma tittbaka, både på topplistor och
dansbanor. från vänster Kim Linda'hl, Th-orleif Tor_
stensson med sin altsaxofon, Hasse Magnusson, Jör_gen Löfstedt, Magnus Bergdahl och Johin Ringqvist.

Riktig rivstart
på dansåret 99

Av BG JOHANSSON
1999 kommer att riv-
starta för alla danssug-
na runtomkring Falkö-
ping. Redan på lördag,
den 2 januari, gästas
Kinnarpshallen av Sve-
riges idag i särklass:
mest efterfrågade.
dansband, Thorleifs.

Det är nu femte året i
sträck som dansbandslegen-
derna från Nottebäck i Sma-
Iand spelar upp i Kinnarps-
hallen. Men för medlemmar-
na i bandet är det ingen lång
tidsperiod. Redan 1968. för
drygt 30 år sedan, startades
pandet och sedan 1974 har
Thorleifs hört till gräddan av

"sVensk 
dansbandselit.

"Gråt inga tårar,'
* Trots att lång tid förflutit,
!ffiinns nästan alla deras för-
sta hit, dansbandsklassikern
"Gråt inga tårar". En låt att
hata, eller älska, det flnns
inga mellanting. Men Thor-
leifs har också, främstr"på sg;
nare år, provat nya vägar dtt
nå sin publik. Samarbetet

med rockbandet Just D i ',Tre
gringos" flck många, både
yngre och äldre, att kippa ef-
ter andan, men visade sig va-
ra en lyckad satsning spm
gav såväl svensktoppsplace-
ring och ett stort antal försål-
da skivor.

Årets nyhet är veil julkön-
serten i TV från Stränmäs
domkyrka. Ett framträdände
som .gav såväl julkonserter
som Thorleifs en ny dimen-
sion.

Thorleifs har också en
djup tradition i instrumen-
talgenren. En rad ',saxso-
dingar" har kommit, o.tt
"Saxgodingar 4" sägs nu vara
på väg.

En lång rad
Kapellmästaren Thorleif

Torstensson, en av.de dr:ifti.
gaste i branschen, har också
komponerat en lång rad av
dansbandshits, främst åt det
egna bandet. Låtar som ',Och
du tände stjärnorna" och ,,En

liten ängel" har redan blivit
riktiga schlagers som kanske
med. tiden kommer att kon-
kurrera med lGråt inga tå-
rar".

Att Henning giorde det
under de sämsta tänkbzLra
omständigheterna minskar
inte_hans bedrift. Out a.
laTltCen alJtid många

Iulling Larsioi, tB,'nyrt
Ktubbr-ekord i Kinneveds
öKytteförening. Han sköt
nrlpfisen SBg poäng av 400
moJirga.med Iuftgevär i stå_
enoe skJutställnins.

skyttar i luftgevärshallen
pa torsdagar, då rekordet
sattes, och det är både stim_
mrgt och störande.
Henning har under hösten
Sort stora framsteg, främstpa grund av målmedveten

Nytt ktubbrekord. Det satte
1?rlir-q tarsson i k-nneveds
>rcyttetoren ina.

skytt med rösu_ltat ,oå .iarrOigt ligger uppemot 890 poäng.

fr/2J


